



Date: 14 November 2022

التاريخ: 14 نوفمبر 2022

Ref: 10 / 10 / 476 / 2022

الإشارة: 10 / 10 / 476 / 2022

To: Chief Executive Officer

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم

Bursa Kuwait

بورصة الكويت

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

Subject: Supplementary Disclosure

الموضوع: إفصاح مكمل

KFH's Board Circular Resolution

قرار مجلس إدارة بيتك بالتمرير

In reference to the above, in line with Kuwait Finance House 'KFH' compliance with the requirements of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Rulebook 10 (Disclosure and Transparency), and with reference to the previous disclosures concerning KFH's acquisition of Ahli United Bank B.S.C (AUB-Bahrain), KFH would like to report the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الالتزام بمتطلبات الفصل (4) الخاص بـ (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب (10) الخاص بـ (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال وإلى الإفصاحات السابقة الخاصة باستحواذ بيتك على البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. (البنك الأهلي المتحد - البحرين)، يفيد بيتك بما يلي:

● Based on the resolutions of the General Assembly convened on 25 July 2022 authorizing the Board of Directors, or whoever it authorizes or assigns, to determine the number and value of the issued and paid-up capital shares and to amend article (8) of the Memorandum of Association and article (7) of the Articles of Association and to register the same, as well as the issued shares, in the official registers, KFH Board resolved the following by circulation:

● بناءً على قرارات الجمعية العامة غير العادية لبيتك المنعقدة في 25 يوليو 2022 بتفويض مجلس الإدارة أو من يفوضه أو يكلفه في ذلك في تحديد عدد أسهم رأس المال المصدر والمدفوع وقيمتها وتعديل المادة (8) من عقد التأسيس والمادة (7) من النظام الأساسي والتأشير بتلك التعديلات وبما يتم إصداره من أسهم في السجلات الرسمية، وافق أعضاء مجلس الإدارة بالتمرير على ما يلي:

- Issuance of 112,784,885 Shares at the nominal value to be allocated to the shareholders of Ahli United Bank B.S.C., who, during the term of the offer, have not submitted Acceptance Forms and exchange their own shares in return for KFH shares in accordance with the agreed exchange ratio.

- إصدار عدد 112,784,885 سهم بالقيمة الاسمية للسهم تخصص لمساهمي البنك الأهلي المتحد ش.م.ب؛ تخصص للمساهمين الذين لم يقدموا استمارات قبول العرض، وتبادل الأسهم المملوكة لهم بأسهم بيت التمويل الكويتي وفقاً لمعدل التبادل المتفق عليه.

- Amendment of article (8) of the Memorandum of Association and article (7) of the Articles of Association and to register the same in the Memorandum of and Articles of Association, and the bank register with the Central Bank of Kuwait.

- تعديل المادة (8) من عقد التأسيس والمادة (7) من النظام الأساسي والتأشير بذلك التعديل في عقد التأسيس والنظام الأساسي وسجل البنك لدى بنك الكويت المركزي.

● KFH will announce in a timely manner any new or material development(s) related to the above subject.

● سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة بهذا الشأن.

Attached is Appendix (12) 'Supplementary Disclosure Form'. A copy of the same has been submitted to CMA and Bahrain Bourse.

مرفق لكم نموذج "الإفصاح المكمل" وفقاً للملحق رقم (12). هذا وقد تم تزويد كلاً من السادة / هيئة أسواق المال والسادة / بورصة البحرين بنسخة منه.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Abdulwahab Issa Al-Rushood

عبد الوهاب عيسى الرشود

Acting Group Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف



بيت التمويل الكويتي
Kuwait Finance House

14 November 2022

14 نوفمبر 2022

Kuwait Finance House (KFH)

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

Appendix (12)

ملحق رقم (12)

Supplementary Disclosure Form

نموذج الإفصاح المكمل

KFH's Board Circular Resolution

قرار مجلس إدارة بيتك بالتمرير

Supplementary Disclosure

Date	Listed Company
14 November 2022	Kuwait Finance House (KFH)

Disclosure Title
KFH's Board Circular Resolution

Previous Disclosure	
Date	Title
2 October 2022	Supplementary Disclosure
Registration of KFH's Board Circular Resolution and Exchange of AUB - Bahrain Shares	

Developments that Occurred to the Disclosure

- Based on the resolutions of the General Assembly convened on 25 July 2022 authorizing the Board of Directors, or whoever it authorizes or assigns, to determine the number and value of the issued and paid-up capital shares and to amend article (8) of the Memorandum of Association and article (7) of the Articles of Association and to register the same, as well as the issued shares, in the official registers, KFH Board resolved the following by circulation:
 - Issuance of 112,784,885 Shares at the nominal value to be allocated to the shareholders of Ahli United Bank B.S.C., who, during the term of the offer, have not submitted Acceptance Forms and exchange their own shares in return for KFH shares in accordance with the agreed exchange ratio.
 - Amendment of article (8) of the Memorandum of Association and article (7) of the Articles of Association and to register the same in the Memorandum of and Articles of Association, and the bank register with the Central Bank of Kuwait.

Current Text

- The Company's authorized capital is KD 1,348,570,712.700 (Kuwaiti Dinar One billion, three hundred and forty-eight million, five hundred and seventy thousand, seven hundred and twelve, and seven hundred Fils) distributed over 13,485,707,127 (thirteen billion, four hundred and eighty-five million, seven hundred and seven thousand, one hundred and twenty-seven) shares. The value of each share is one hundred Fils and all shares are in cash.
- The Company's issued and paid-up capital is KD 1,330,944,836.300 (Kuwaiti Dinar One billion, three hundred and thirty million, nine hundred and forty-four thousand, eight hundred and thirty-six, and three hundred Fils) distributed to 13,309,448,363 (thirteen billion, three hundred and nine million, four hundred and forty-eight thousand, three hundred and sixty-three) shares. The value of each share is one hundred Fils and all shares are in cash.

الإفصاح المكمل

اسم الشركة المدرجة	التاريخ
بيت التمويل الكويتي "بيتك"	14 نوفمبر 2022

عنوان الإفصاح
قرار مجلس إدارة بيتك بالتميرير

الإفصاح السابق	
العنوان	التاريخ
الإفصاح المكمل	2 أكتوبر 2022
شهر قرارات مجلس الإدارة بالتميرير وتنفيذ تبادل أسهم البنك الأهلي المتحد - البحرين	

التطور الحاصل على الإفصاح

- بناءً على قرارات الجمعية العامة غير العادية لبيتك المنعقدة في 25 يوليو 2022 بتفويض مجلس الإدارة أو من يفوضه أو يكلفه في ذلك في تحديد عدد أسهم رأس المال المصدر والمدفوع وقيمتها وتعديل المادة (8) من عقد التأسيس والمادة (7) من النظام الأساسي والتأشير بتلك التعديلات وبما يتم إصداره من أسهم في السجلات الرسمية، وافق أعضاء مجلس الإدارة بالتميرير على ما يلي:
 - إصدار عدد 112,784,885 سهم بالقيمة الاسمية للسهم تخصص لمساهمي البنك الأهلي المتحد ش.م.ب؛ تخصص للمساهمين الذين لم يقدموا استمارات قبول العرض، وتبادل الأسهم المملوكة لهم بأسهم بيت التمويل الكويتي وفقاً لمعدل التبادل المتفق عليه.
 - تعديل المادة (8) من عقد التأسيس والمادة (7) من النظام الأساسي والتأشير بذلك التعديل في عقد التأسيس والنظام الأساسي وسجل البنك لدى بنك الكويت المركزي.

النص الحالي

- مقدار رأس المال المصرح به للشركة 1,348,570,712.700 ديناراً كويتياً (مليار وثلاثمائة وثمانية وأربعون مليوناً وخمسمائة وسبعون ألفاً وسبعمائة واثنان عشر ديناراً كويتياً وسبعمائة فلساً) موزعة على 13,485,707,127 سهماً (ثلاثة عشر ملياراً وأربعمائة وخمسة وثمانين مليوناً وسبعمائة وسبعة ألفاً ومائة وسبعة وعشرين سهماً)، قيمة كل سهم مائة فلس وجميعها أسهم نقدية.
- مقدار رأس المال المصدر والمدفوع للشركة 1,330,944,836.300 ديناراً كويتياً (مليار وثلاثمائة وثلاثون مليوناً وتسعمائة وأربعة وأربعون ألفاً وثمانمائة وستة وثلاثون ديناراً كويتياً وثلاثمائة فلس) موزعة على 13,309,448,363 (ثلاثة عشر ملياراً وثلاثمائة وتسعة ملايين وأربعمائة وثمانية وأربعين ألفاً وثلاثمائة وثلاثة وستين) سهماً قيمة كل سهم مائة فلس وجميعها أسهم نقدية.

Proposed Text
<ul style="list-style-type: none"> The Company's authorized capital is KD 1,348,570,712.700 (Kuwaiti Dinar One billion, three hundred and forty-eight million, five hundred and seventy thousand, seven hundred and twelve, and seven hundred Fils) distributed over 13,485,707,127 (thirteen billion, four hundred and eighty-five million, seven hundred and seven thousand, one hundred and twenty-seven) shares. The value of each share is one hundred Fils and all shares are in cash.
<ul style="list-style-type: none"> The Company's issued and paid-up capital is KD 1,342,223,324.800 (Kuwaiti Dinar One billion, three hundred and forty-two million, two hundred and twenty-three thousand, three hundred and twenty-four, and eight hundred Fils) distributed to 13,422,233,248 (thirteen billion, four hundred and twenty-two million, two hundred and thirty-three thousand, two hundred and forty-eight) shares. The value of each share is one hundred Fils and all shares are in cash.
<ul style="list-style-type: none"> KFH will announce in a timely manner any new or material development(s) related to the above subject.

النص المقترح
<ul style="list-style-type: none"> مقدار رأس المال المصرح به للشركة 1,348,570,712.700 ديناراً كويتيًّا (مليار وثلاثمائة وثمانية وأربعون مليوناً وخمسمائة وسبعون ألفاً وسبعمائة واثنا عشر ديناراً كويتيًّا وسبعمائة فلساً) موزعة على 13,485,707,127 سهماً (ثلاثة عشر ملياراً وأربعمائة وخمسة وثمانين مليوناً وسبعمائة وسبعة ألفاً ومائة وسبعة وعشرين سهماً)، قيمة كل سهم مائة فلس وجميعها أسهم نقدية.
<ul style="list-style-type: none"> مقدار رأس المال المصدر والمدفوع للشركة 1,342,223,324.800 ديناراً كويتيًّا (مليار وثلاثمائة واثان وأربعون مليوناً ومائتان وثلاثة وعشرون ألفاً وثلاثمائة وأربعة وعشرون ديناراً كويتيًّا وثمانمائة فلس) موزعة على 13,422,233,248 (ثلاثة عشر ملياراً وأربعمائة واثنتين وعشرين مليوناً ومائتين وثلاثة وثلاثين ألفاً ومائتين وثمانية وأربعين) سهماً قيمة كل سهم مائة فلس وجميعها أسهم نقدية.
<ul style="list-style-type: none"> سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة بهذا الشأن.

The Financial Effect of The Occurring Developments
<ul style="list-style-type: none"> Currently, there is no effect on KFH's financial position.

الأثر المالي للتطور الحاصل
<ul style="list-style-type: none"> لا يوجد أثر في الوقت الحالي على المركز المالي لبيتك.

<p>Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.</p> <p>If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.</p>

<p>يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.</p> <p>إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.</p>



بيت التمويل الكويتي
Kuwait Finance House

Handwritten signature in blue ink.